

Title (en)

Device for regulating a movable component, and a raisable window provided with such a device.

Title (de)

Vorrichtung zum Betätigen eines bewegbaren Teils, und ein mit solch einer Vorrichtung versehenes Schiebefenster.

Title (fr)

Dispositif d'actionnement d'un organe mobile et lève-glace muni d'un tel dispositif.

Publication

EP 0088702 A1 19830914 (FR)

Application

EP 83400480 A 19830308

Priority

FR 8203816 A 19820308

Abstract (en)

The winding drum (2) in the general form of a disc possesses, in one face (5), a groove (6) of rectangular cross-section, in which is seated exactly a plastic band (4) of constant rectangular cross- section. This band can come out of the groove on edge or after being twisted a quarter turn. The invention is used on window raisers for motor vehicles. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le tambour d'enroulement (2), en forme générale de disque, présente dans une face (5) une gorge (6) à section rectangulaire dans laquelle se loge exactement un ruban (4) en matière plastique à section rectangulaire constante. Ce ruban peut sortir de la gorge sur chant ou après vrillage d'un quart de tour. Application aux lève-glace pour véhicules automobiles.

IPC 1-7

E05F 11/48

IPC 8 full level

E05F 11/42 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05F 11/426 (2013.01); **E05Y 2900/55** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 4004371 A 19770125 - PODOLAN EDWARD G, et al
- [Y] GB 570342 A 19450703 - ARTHUR SMYE
- [APD] EP 0050065 A1 19820421 - MECANISMES COMP IND DE [FR]
- [A] US 4253277 A 19810303 - CAMPBELL GERALD J, et al
- [A] US 3028157 A 19620403 - BATLEY GEORGE C
- [A] FR 2318995 A1 19770218 - KEIPER KG [DE]

Cited by

EP0216670A1; FR2586634A1; US4736901A

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0088702 A1 19830914; FR 2523197 A1 19830916

DOCDB simple family (application)

EP 83400480 A 19830308; FR 8203816 A 19820308